## Certificate 证 明 信

This is to certify that <u>Hongtao Ma</u>, Student ID No. <u>2020221242</u>, male, born on October, 22, 2002 is a <u>senior</u> majoring in <u>International Economics and Trade</u> which is a four-year bachelor degree program in <u>School of Economics</u> at Beijing International Studies University.

During the 2023-2024 academic year, the student took a one-year leave of absence for personal planning (attending minor of economics program at Peking University) and has resumed studies, rejoining the Class of 2021. He is expected to graduate in 2025.

<u>马宏涛</u>, 学号: <u>2020221242</u>, <u>男, 2002</u>年 <u>10</u>月 <u>22</u> 日出生,系我校<u>经</u>济学院 <u>2020</u>级 国际经济与贸易 专业全国统招本科生,学制四年。

其中,该生于 2023-2024 学年,因个人规划(前往北京大学修读校外辅修项目)休学一年,现复学转入我校 2021 年级,预计于 2025 年毕业。

School of Economics, Beijing International Studies University
Office of Academic Affairs, Beijing International Studies University
December 27, 2024
北京第二外国语学院、经济学院
北京第二外国语学院教务处